
 

                                                                                   
 

 

Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm 

Globe Arena Fastigheter AB 

                             Protokoll 2/2022   

  

 

 

   
 

 Tid Onsdagen den 20 april 2022  

kl. 14:00 – 15:22 
 

  

 Plats Skype-möte 

 

Justerat 2022-05-03 

 

 

_________________                _________________ 
Dolores Back                             Teresa Melin 

 
   

  

 
 Närvarande idrottsnämndens funktionshinderråd: 

 Dolores Back                                   

Eva Söderbärj                           

Jan Delvert                                                                                             

Teresa Melin 

 

Närvarande Stockholm Globe Arena Fastigheter AB (SGAF): 

Andreas Fragner, Fastighetschef §§ 1-5 

Lena Skogsberg, Fastighetskoordinator §§ 1-5 

Håkan Sandström, Projektledare §§ 1-5 

 

Närvarande idrottsförvaltningen: 

Marina Högland, förvaltningschef §§ 4-7 

Marie Norrberg, rådssekreterare  

 

 

  
Dagordning 

  
 

 § 1. 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

 

 
 § 2. 

Val av protokollsjusterare 
Dolores Back tillsammans med Teresa Melin utsågs att justera 
dagens protokoll. 
 
 

 § 3. 
Föregående protokoll 
Protokollet godkändes och läggs till handlingarna. 



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

§ 4. 
information om Hovet 
Håkan Sandström informerade om det arbetet som skett inne på 
Hovet i form av bl.a. målning samt nya markeringar av 
rullstolsplatser.  
 
 

 § 5. 
Nulägesrapport om Avicci Arena 
Håkan Sandström informerade om att allt golv är lagt och klart på 
plan 3, målningen av ytskikt fortgår. 
 
Rostfria socklar mellan murade väggar och golv och runt pelare är 
på plats. 
 
Rådet har tidigare påpekat att det saknas saftblandare för 
utrymning i taket i foajéerna som signalerar vid ev. brand, dessa 
finns endast på WC och RWC.  
SGAF arbetar vidare med frågan. 
 
Samtliga WC-utrymmen är klara på etage 3 och påbörjas nu på 
etage 4. 
 
Projekt Globen 2.0 - Modernisering och renovering av Avicii Arena. 
Ett slutgiltigt genomförandebeslut planeras att tas i 
kommunfullmäktige under maj 2022. 
 
Frågor från rådet 
Rådet tog upp frågan om att ställa ut papperskorgar som gör att 
synskadade inte kan gå in i snedsträvorna.  
Lena Skogsberg svarade att papperskorgar ställs ut vid 
snedsträvorna inför varje evenemang och tas sedan bort när 
evenemanget är slut. Ansvaret kring detta ligger på Stockholm 
Live. 
 
Rådet anser att det klart och tydligt skall framgå på biljetten att den 
som är ledsagare är medansvarig  för den de ledsagar vid tex. 
utrymning.  Svar har tidigare getts från Stockholm Live att det 
borde räcka att lägga det i köpflödet när man köper sin biljett. 
Jan Delvert undrar vad detta innebär i praktiken. 
Lena Skogsberg svarade att Stockholm Live ansvarar för detta. 
Frågan kommer att läggas till på bevakningslistan och 
vidarebefordras till Stockholm Live för besvarande. 
 
Rådet undrade över statusen på orienteringstavlorna på Tele 2 
arena som SGAF tidigare meddelat att de kommer att ta fram ett 
nytt original på. 
Lena Skogsberg svarade att SGAF har gjort en beställning på detta 
men då bolaget som skulle ordna detta nu har slutat. En ny 
beställning av detta kommer att ske. 
Rådet tog upp frågan om att RWC-toaletterna på samtliga arenor 
inte samtidigt kan utgöra skötrum för blöjbarn. 



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

Frågan läggs till på bevakningslistan och kommer att följas upp. 

 
Nästa möte mellan rådet och Stockholm Globe Arena Fastigheter 
AB och Stockholm Live är planerat till den 19 oktober 2022. 

 

 
§ 6. 
Inkomna remisser 
Inga remisser som berör rådet. 

  

 
§ 7. 
Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 26 april 
Förvaltningschef Marina Högland informerade om de ärenden som 
ska beslutas i idrottsnämnden den 26 april. 

  

 § 8. 
Bevakningslistan 
Bevakningslistan har uppdaterats med aktuella punkter. 
 
 
§ 9. 
Övrigt 
Den 16 maj kl 12:15 har rådet ett möte med idrottsnämndens 
presidium. Mötet sker via Skype. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
 
 
  


